



Nikola Pamler

Children:

Leopoldine EC 4/5
Maximilian (still Kindergarten)

Nationality: German

English profile

WHO ARE YOU?

I'm Nikola, 41 years old, mother of two young children (3 and 5 years). I'm a German qualified lawyer and work currently as Managing Director and Partner at Deloitte. During my own school time I have visited several international school myself in Australia, UK and Brazil.

WHAT EXPERIENCE DO YOU BRING TO THE BOARD? HOW CAN I ADD VALUE TO THE BOARD?

Being Managing Director of a Deloitte entity and having solid work experience as a German qualified lawyer I will bring an interesting set of expertise to the board of directors. As a seasoned business executive with a special focus on business development and strategic planning, I have directed numerous initiatives resulting in impactful contribution to the stakeholders. My understanding of legal matters (such as buildings & grounds) fiscal management, organizational governance, and policy implementation can provide a solid foundation of expertise for your board.

Even I have spent a huge part of my life abroad I'm from Bavaria and our family is deeply connected with the region. I have a very large network in the Munich area, which I could easily utilize if required for this role.

WHAT DO YOU SEE AS THE PRIORITIES FOR THE BOARD?

I am a team player and am convinced that great things can be achieved by exploiting synergy effects. My priority would therefore be to make a decisive contribution to ensuring that we as a team achieve the best for our school and therefore for the future of our children.

German profile

BESCHREIBE DICH KURZ SELBER

Ich bin Nikola, 41 Jahre und Mutter von zwei kleinen Kindern (3 und 5 Jahre). Ich bin deutsche Rechtsanwältin und arbeite derzeit als Partnerin und Geschäftsführerin bei Deloitte in München.

Meine eigene Schulzeit habe ich größtenteils im Ausland verbracht und hierbei selbst internationale Schulen in Australien, UK und Brasilien besucht.

WELCHE ERFAHRUNG BRINGST DU IN DEN VORSTAND EIN?

Mit meiner Ausbildung als Rechtsanwältin und meiner derzeitigen Tätigkeit als Partnerin und Geschäftsführerin bei Deloitte bringe ich ein interessantes Set an Erfahrungswerten mit in das Board of Directors.

Als erfahrene Geschäftsfrau mit besonderem Schwerpunkt auf Geschäftsentwicklung und strategischer Planung habe ich zahlreiche Initiativen geleitet, die zu wirkungsvollen Beiträgen für die Stakeholder geführt haben.

Mein Verständnis von rechtlichen Angelegenheiten (u.a. für baurechtliche Angelegenheiten), Finanzmanagement, Organisationsführung und Richtlinienumsetzung kann eine solide Fachkompetenzbasis für das Board bilden.

Auch wenn ich einen großen Teil meines Lebens im Ausland verbracht habe, komme ich aus Bayern und unsere Familie ist tief mit der Region verbunden. Ich verfüge über ein sehr großes Netzwerk im Raum München, das ich bei Bedarf für diese Rolle problemlos nutzen kann.

WAS WÄREN DEINE PRIORITÄTEN IM VORSTAND? "

Ich bin ein Teamplayer und bin überzeugt, dass man durch die Ausnutzung von Synergieeffekten großes erreichen kann. Meine Priorität wäre es somit entscheidend dazu beizutragen, dass wir als Team das Beste für unsere Schule und somit für die Zukunft unserer Kinder erreichen.